
 

Številka: 900-139/2015-3                      

Datum:   08. 04. 2015                                                                                     

                       

Z A P I S N I K 
 
 
6. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Posavje Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo, 
8.4.2015, ob 18:00 uri na sedežu Četrtne skupnosti Posavje, Bratovševa ploščad 30, 
Ljubljana.  
 
Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical in 
vodil predsednik Sveta Četrtne skupnosti Posavje, g. Amir Crnojević.  
 
NAVZOČI ČLANI SVETA:   Amir Crnojević, Mihael Novak, Nataša Pečnik, Mojca Hribernik,        
                                             Andrej Ciuha, Helena Grom, Bojan Žibert, Uroš Minodraš 
                                                     
ODSOTNI ČLANI SVETA:  mag. Jana Morela, mag. Sandra Pahić, Aljoša Masle,        
                                            mag. Franc Smolič, Sašo Jokić 
                                     
OSTALI NAVZOČI:             Rok Manfreda, Karolina Pavčič, oba SLS MU MOL  
                                             

 

Predsedujoči je pozdravil vse navzoče. Ugotovil je, da je od 13 članov sveta na seji prisotnih 
8 članov sveta, kar je pomenilo, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji DNEVNI RED: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje Sveta ČS Posavje  
2. Čistilna akcija ČS Posavje MOL 2015 
3. Informacije za člane sveta o tekočih zadevah  
4. Pobude občanov in članov Sveta ČS Posavje 

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 8 članov sveta. 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

AD 1 
POTRDITEV ZAPISNIKA 5. REDNE SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI POSAVJE 

MESTNE OBČINE LJUBLJANA  
 

Delovno gradivo so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje.  
 
Na zapisnik so bile podane naslednje pripombe: 

- Na 6 strani, v odstavku pred sklepom št. 4/5, se doda naslednji povedi:  Povedal je, 
da je Desk BP k sodelovanju povabila dva nova člana g. Franca Ulesa in g. Primoža 
Bajca. G. Ules je soglasje k imenovanju že podal. Soglasje g. Primoža Bajca pa še 
pričakujemo. 

- Na strani 7, se v zadnjem odstavku pod točko AD 3 doda naslednji stavek: Ob tem 
obvestilu je g. Ciuha prisotne obvestil in povabil, da se udeležijo tudi Čistilne akcije v 
ČS Črnuče, 21.3.2015. 
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Predsedujoči je dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 1/6: 
Svet Četrtne skupnosti Posavje potrjuje zapisnik 5. redne seje Sveta Četrtne 
skupnosti Posavje Mestne občine Ljubljana s pripombami.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 2 
ČISTILNA AKCIJA ČS POSAVJE MOL 2015 

 
Gradivo za to točko dnevnega reda so člani sveta prejeli na seji sami. 
 
Predsedujoči je podal poročilo iz 1. seje Organizacijskega odbora čistilno - olepševalne 
akcije 2015 pri Svetu ČS Posavje MOL, ki je bila v sredo, 1.4.2015. Povedal je, da je v 
skladu z dogovorom s predsednico Delovne skupine za urejanje in čiščenje javnih površin 
go. Pečnik letošnji vodja čistilno – olepševalne akcije v ČS Posavje on in na kratko 
predstavil spomladansko čistilno - olepševalno akcijo ČS Posavje 2015, ki bo izvedena v 
soboto, 11.4.2015, s pričetkom ob 9:00 pred lekarno in povabil vse prisotne, da pomagajo 
polepšati naša skupna dvorišča.  

  
V nadaljevanju so prisotni imenovali ekipo za nabavo materiala za izvedbo čistilno - 
olepševalne akcije 2015. Nakup sadik in zemlje v trgovini Kalia (BTC) izvedeta ga. Hribernik 
in g. Crnojević, nakup hrane in pijače pa v trgovini Mercator opravita ga. Pečnik in ga. 
Grom.  
 
 

AD 3 
INFORMACIJE ZA ČLANE SVETA ČS POSAVJE O TEKOČIH ZADEVAH 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje in na seji sami. 
 
Predsedujoči je prisotne seznanil z dopisi in obvestili, ki jih je Svet ČS Posavje prejel v času 
od zadnje seje in podal kratko poročilo z mesečnega srečanja s Podžupanom MOL, g. 
Crnekom ter predsedniki četrtnih skupnosti MOL. Na srečanju je bila obravnavana 
problematika vandalizma v posameznih četrtnih skupnostih, zato bo MOL v prihodnjih 
mesecih pričela s projektom osveščanja občanov, koliko nas vandalizem stane in koliko 
stroškov je povezanih z njim.  
   
Na povabilo predsednika je g. Žibert, član Sosveta za promet in varnost občanov, prisotne       
seznanil z dogovori iz zadnje seje sosveta, na katero so ločeno povabili vse vpletene strani 
v  prometno problematiko v okolici OŠ Danile Kumar ter jih pozvali, da predstavijo svoj 
predlog rešitve problematike. Gospod Žibert je povedal, da so nekatere strani z uvedbo 
enosmernega prometa na navedenem območju vsaj delno zadovoljni. Veliko nezadovoljstva 
z uvedenimi novostmi pa je na strani stanovalcev. Predlog končne rešitve je še v pripravi in 
se bo oblikoval v prihodnjih mesecih.  
 
Ob 18:40 je g. Bojan Žibert zapustil sejo. 
 
Predsedujoči je povedal, da se je v preteklem tednu sestal z go. Simono Remih, Vodjo 
oddelka za ravnanje z nepremičninami MU MOL, predvsem na temo problema zemljišč v 
soseski BS-7, ki so trenutno še v lasti podjetja Imos d.d. Ker je šlo podjetje pred kratkim v 



 

3 

 

stečaj, so zdaj tudi zemljišča centralnega parka med Mucherjevo ulico in Glinškovo 
ploščadjo postala del stečajne mase. Ga. Remih je povedala, da oziraje na dejstvo, da park 
ni opredeljen kot javno dobro, zemljišča pa so del stečajne mase trenutnega lastnika, 
gradbenega podjetja Imosa d.d., MOL v tem trenutku glede navedenih zemljišč ne more 
narediti ničesar. Predsedujoči je zato predlagal, da se na naslednji razgrnitvi OPN-ja vloži 
pobuda za oprediletev centralnega parka kot javno dobro. 
 
Nadalje je predsedujoči vodjo ORN-ja seznanil, da se na območju vrtičkov (bivši vojaški 
odpad) množično krši Odlok o urejanju in oddaji zemljišč MOL za potrebe vrtičkarstva, 
predvsem gre za kršitev 10. in 11. člena omenjenega Odloka. Ker gre za vodovarstveno 
območje, je predsedujoči predlagal, da se poostri nadzor. Ga. Remih je povedala, da se 
zaveda omenjenega problema in obrazložila, da zaradi kadrovskega pomanjkanja nima 
strokovnih sodelavcev, ki bi bili več časa na terenu. Predsedujoči je ponudil svojo pomoč. O 
nadaljnjem sodelovanju se bodo še dogovorili. 
 
Predsedujoči je v nadaljevanju povedal, da je skupaj s strokovno službo pripravil predlog 
registra tveganj za leto 2015. V njegovem okviru je pregledal potencialna tveganja, ki 
nastajajo pri delovanju ČS Posavje, ocenil njihovo verjetnost, da se pojavijo, potencialne 
učinke ali izpostavljenost ter tudi odločil kakšne ukrepe je potrebno sprejeti za obvladovanje 
teh tveganj. V nadaljevanju je prisotne seznanil s predlogom Registra upravljanja s tveganji 
ČS Posavje za leto 2015.  
 
Ker razprave ni bilo je predsedujoči dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 2/6: 
Svet ČS Posavje se je seznanil z Registrom upravljanja s tveganji ČS Posavje za leto 
2015 in ga potrjuje.  
 
Navzočih je bilo 7 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet.  
 
 
Predsedujoči je povedal, da je Služba za lokalno samoupravo MU MOL na priporočilo 
interne revizijske službe opozorila četrtne skupnosti naj sprejmejo sklep s katerim tudi 
uradno potrdijo tista društva, ki lahko uporabljajo prostore na sedežih četrtnih skupnosti 
brezplačno.      
 
Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 3/6: 
Svet ČS Posavje potrjuje brezplačno uporabo prostorov za neprofitne programe v 
organizaciji in izvedbi naslednjih društev iz ČS Posavje MOL:  ŠD Ljubljana – Ježica, 
ŠD Ježica, Društvo vrtnica, HD Nikoli sam, KUD Svoboda Ježica – Stožice in PD Iskra 
Ljubljana, prostovoljci na neprofitnih projektih Skupaj na ploščadi, ParKOLO in 
Garažna razprodaja. 
 
Navzočih je bilo 7 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet.  
 
 
Gospod Ciuha je povedal, da se je Pošta Slovenije odzvala na prošnjo Sveta ČS Posavje za 
premik zelenih zabojnikov namenjenih shranjevanju reklamnim letakom iz Bratovševe 
ploščadi pod nadhod čez Ul. 7. Septembra. Povedal je, da se je četrtna skupnost za premik 
zabojnikov že zahvalila. 
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Predsedujoči je predlagal, da bi v drugi polovici meseca maja organizirali uskladitveni 
sestanek z Odsekom za promet pri OGDP MU MOL in na njem pregledali probleme in 
pobude s področja prometa v ČS Posavje. Na prihodnji majski seji bi potrdili plan prometnih 
prioritet za leto 2015, zato je vse prisotne pozval, da do prihodnje seje strokovnima 
sodelavcema na sedežu ČS Posavje sporočijo svoje pobude in predloge za izboljšanje 
prometa na območju ČS.  
 
Prisotni so s predlogom soglašali. 
 
Predsedujoči je v nadaljevanju prisotne povabil tudi na prireditev oz. obeležitev 500-letnice 
kmečkih uporov na Slovenskem, ki so potekali 15.4.1515 na Ježici. Obeležitev v 
sodelovanju s ČS Posavje organizira KSSSK in bo potekala 18.4.2015 ob 15. uri pri  
»Šternu« (avtokamp Ježica - kopališče Laguna, Dunajska cesta 270, Ljubljana). 
 
 

AD 4 
POBUDE OBČANOV IN ČLANOV SVETA ČS POSAVJE 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje in na seji sami. 
 

a) Ponovna urgenca glede postavitve nadstreška na železniški postaji Ljubljana 
Ježica 

 
Predsedujoči je povedal, da so na 3. redni seji Sveta ČS Posavje, ki je bila 14.1.2015 
obravnavali pobudo predsednika sveta za ponovno urgiranje postavitve nadstreška na 
železniškem postajališču Ljubljana Ježica. Dopis je bil poslan na Slovenske železnice. Svet 
ČS Posavje do danes ni prejel njihovega odgovora na dopis, zato je predsedujoči predlagal, 
da se pošlje še en dopis, v katerem se jih opozori, da v kolikor ne bodo odgovorili v 
zakonsko določenem času, da bo Svet ČS Posavje prisiljen uporabiti druga sredstva. 
 
Prisotni so s predlogom soglašali. 
 

 
b) Pobuda za dopolnitev odgovora glede izgradnje pločnika na Avšičevi ulici 

 
Podpredsednik sveta g. Novak, je predlagal, naj se na pristojni oddelek pošlje prošnja za 
dopolnitev odgovora glede priprave projekta izgradnje pločnika na  Avšičevi ulici. Z dopisom 
naj se zaprosi za podrobnejše informacije kdaj bosta geodetski načrt in projekt pripravljen.  
 
Prisotni so s predlogom soglašali. 

 
 

c) Širitev pokopališča Stožice 
 
Podpredsednik sveta g. Novak, je podal pobudo naj Svet ČS Posavje sprejme stališče za 
izločitev pokopališča Stožice iz seznama pokopališč, na katerih je širitev zaradi 
vodovarstvenega območja omejena. Pokopališče Stožice leži na ježi reke Save (več deset 
višinskih metrov nad strugo reke Save) iz česar je moč sklepati, da na tem delu podtalnica 
ni blizu površja.   
 
Prisotni so soglašali, da se omenjena pobuda posreduje pristojnemu oddelku MU MOL 
preko sistema pobud ob naslednji razgrnitvi Dopolnjenega osnutka sprememb in dopolnitev 
Odloka o občinskem prostorskem načrtu Mestne občine Ljubljana - izvedbeni del. 
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d) Pobuda za urgiranje odgovora Kanalizacijski jašek CO na Brodu ob reki Savi 
 
Podpredsednik sveta g. Novak, je podal pobudo naj se na pristojni oddelek MU MOL urgira 
odgovor na dopis v katerem je Svet ČS Posavje zaprosil za dodatne informacije v zvezi z 
izgradnjo visokotlačnega kanalizacijskega jaška CO na Brodu ob reki Savi (v ČS Posavje).  
 
Prisotni so s predlogom soglašali. 
 
 

e) Velika prometna obremenjenost ulice Pod klancem 
 
Ga. Hribernik je opozorila na veliko prometno obremenjenost ulice Pod klancem in 
nezmožnost srečevanja vozil zaradi nepravilno parkiranih vozil ob cesti. Predlagala je, naj  
se na Mestno redarstvo MU MOL naslovi dopis s prošnjo za kaznovanje nepravilno 
parkiranih vozil. 
 
Prisotni so s predlogom soglašali. 
 

 
f) Omejitev vožnje motornih vozil na Bratovševi ploščadi 

 
G. Ciuha je povedal, da se je v zadnjem mesecu ponovno povečala frekvenca motornih 
vozil na Bratovševi ploščadi. Predlagal je, da se na Mestno redarstvo MU MOL naslovi 
dopis s prošnjo za poostren nadzor na omenjenem območju in ustrezno ukrepa zoper 
kršitelje.  
 
Prisotni so s predlogom soglašali. 
 
Dnevni red 6. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Posavje MOL je bil izčrpan, zato je 
predsedujoči sejo zaključil ob 19:35 uri. 
 
 
Zapisal:  
Rok Manfreda 
 

Amir CRNOJEVIĆ 
Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Posavje 

Mestne občine Ljubljana 
 


